
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.8, 2023 
Tid / Sted: 20.11.23, kl. 10:00— 12:00 / TEAMS/Herslebsgate 5 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, Asker (leder)  
Elisabeth Blom Solheim, daglig leder, VAV 
Ingvild Martinsen, Nordre Follo 

Frode Hult, VAV  
Niclas Wigforss (vara), Nesodden 

Trygve Sørbø Kvarme, Ås   
Toril Giske, leder Utvalg for Miljøovervåkning  
Knut Bjarne Sætre (vara), Bærum  
  

 
Agenda:  
1. Godkjenning av referat fra sist styremøte (nr 7) 
2. Utvalg for drikkevann og vannmiljøtiltak 
3. Utvalg for miljøovervåkning 
4. Høstmøte 2023: Innhold og program 
5. Eventuelt 
 

Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra styremøte 7, 20.10.2023 
Referat godkjent 
 
 

 

2.  Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak 
Driftsseminaret var vellykket.  
Frode Hult kunne ikke delta på styremøtet, så derfor har vi ikke mer informasjon å 

dele.   

 

3.  Utvalg for miljøovervåking 
Det ble holdt et utvalgsmøte 8.nov.  
Gro Angeltveit (Bærum kommune) er valgt som ny nestleder.  
 

• NIVA hadde en oppdatering på status på fjorden. Gikk gjennom effektene av 
Hans. Tilført mye partikler ut i fjorden. Har fryktet massiv algeoppblomstring. 
Partiklene skjermer også sollys, slik at man ikke har fått denne 
algeoppblomstringen foreløpig.  
Spent på om det fanges opp en algeoppblomstring i november. Mye partikler 
og næringsstoffer som er vasket ut.  
Hans 2 var «tøffere». NIVA har fått litt ekstra midler til å gjøre analyser med 
Ferrybox.  

 
• Modellarbeid fra Miljødirektoratet. NIVA har fått jobben med å utvikle en 

modell. 4.desember skal første milepæl presenteres. Første fase er 
litteraturstudie for å se på tilførsel og legge grunnlaget for videreutvikling av 
modellen.  
Toril undersøker om Ytre Oslofjord får følge prosjektet.  

 

 
 
 



 
 

• Møte med Statsforvalteren 20.okt; Bør få gitt en snarlig tilbakemelding på 
møtereferatet. Bra møte med god dialog og at arbeid med utslippssøknader er 
en prosess som man bør sette i gang før alt grunnlaget er på plass. 
Statsforvalteren er litt bekymret for at kommunene sitter og venter.  

 
• Fellesmøte med Fagrådet for ytre Oslofjord og Oslofjordens friluftsråd, 30. 

oktober.  
Fagrådet for ytre Oslofjord har også landet at de skal gå for nitrogenrensing.  
Fagrådet for ytre Oslofjord var litt kritiske til Ferrybox.  
Se på overvåkingen mellom indre og ytre Oslofjord. Toril har sendt over 
kravspesifikasjonen vår for prøvetakingen. 
Konklusjon: Det er grunnlag for å samarbeide litt. Skal ha et nytt møte etter 
påske.  

 
• Henvendelse fra NIVA om prosjektet Sea-Bee: Dronebasert forskning. NIVA 

benytter dette inn i overvåkingen vår. De ønsket et støttebrev til 
Forskningsrådet, og det har vi levert.  

 
 
 

4.  Høstmøte 2023: Innhold og program 
 

- Høstmøtet blir 11.desember på Innovasjonssenteret i Ås. 
- Det er satt av tid mellom kl. 09.30 og kl. 14.30.  
- Før lunsj blir det en bolk om regionalt samarbeid innenfor vann (ledet av Nils 

Erik Pedersen), og etter lunsj forsøker vi å invitere Statsforvalteren til å si litt 
om prosessen med utslippssøknader + NIVA presenterer tilstanden i fjorden og 
modell-prosjektet. 

- Foreløpig er det 23 deltakere. Oppdatert program skal snart sendes ut til 
medlemmene, og da blir det også orientert om en påmeldingsfrist.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5.  Eventuelt 
 
Ingen saker. 
  

 

 


